

W览山水双宝奇境 纵览山水双宝奇境 贵州+张家界 GUIZHOU+ ZHANGJIAJIE

Johor Bahru র Guiyang

Tour Code: JCGY-4













行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考 Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.
*Pictures shown are for illustration purposes only

Huangguoshu Waterfall 黄果树大瀑布





精简行程

第一天 新山 র 贵阳

(机上用餐/晚)

☑ 晚餐后入住酒店

<mark>二天</mark> 贵阳 晕 (约3.5小时) 荔波 晕 (约2小时) 都匀

(早/午/晚)

☑ 小七孔景区 (含环保车)

<mark>^{第三天} 都匀 🗐 (约4小时) 凤凰</mark>

(早/午/晚)

- ☑都匀影视城
- ☑ 凤凰古城 (含接驳车)
 - *欣赏凤凰古城夜景
- *虹桥
- *石板街吊脚楼
- *沱江游船

<mark>^{第四天} 凤凰 ☴ (约4小时) 张家界 (早/午/晚)</mark>

- ☑张家界国家森林公园
- ☑ 袁家界风景区 (含白龙电梯上行)
 - *迷魂台 *天下第一桥
- ☑ 天子山自然保护风景区(含缆车下行)

^{第五天} 张家界 🖨 (约1.5小时) 芙蓉镇 💢 (早/午/晚)

- ☑ 天门山国家森林公园 (含索道+环保车+穿山扶梯+鞋套)
- ☑ 芙蓉镇景区(含接驳车/船游)

<mark>第六天 芙蓉镇 🖨 (约4小时) 镇远 (早/午/晚)</mark>

- ☑墨戎苗寨
- ☑ 镇远古城 (含电瓶车)

第七天 镇远 🖨 (约5小时) 安顺 (早/午/晚)

☑ 黄果树景区(含电瓶车+扶梯) *黄果树大瀑布

第八天

安顺昌(约2小时)贵阳 才新山

(早/午/机上用餐)

- ☑甲秀楼
- ☑青云市集







√7早餐/7午餐/7晚餐

风味餐:

- ★ 黔菜风味 ★ 瑶
- ★ 瑶山土鸡风味
- ★ 独山风味
- ★ 苗家风味
- ★ 土家风味
 - 【风味 ★ 山珍菌风味
- ★ 高山流水风味 ★ 瀑布鱼风味
- ★ 肉饼鸡风味

观光景点:

安顺

◆ **黄果树大瀑布** - 中国最大、也是最具代表性的瀑布之一,高77.8米、宽101 米,因其雄伟壮观和水势浩大而闻名,被誉为 "中华第一瀑" 。黄果树瀑布 是黄果树瀑布群的核心景点,周边还有天星桥、水帘洞、陡坡塘等多个景点 。游客不仅可以在多个观景平台欣赏不同角度的瀑布,还能走进瀑布背后的 "水帘洞",感受水声环绕、震撼心灵的自然奇观。

荔波

◆ **小七孔景区** - 小七孔景区因一座始建于清代的小七孔古桥而得名,是贵州最美、也最具代表性的喀斯特水景胜地。景区集山、水、林、洞、湖于一体,68级跌水瀑布如银链倾泻,鸳鸯湖碧绿如玉,原始森林幽深静谧,被誉为"藏在山林深处的仙境"。作为世界自然遗产地,它以原生态自然美景而闻名中外。

害阳

◆ **甲秀楼** - 甲秀楼位于贵阳南明河畔,始建于明万历年间,因"文章甲天下,山水秀一楼"而得名。三层楼阁飞檐翘角,建于河中巨石之上,与浮玉桥相连,倒映水中,古朴雅致,是贵阳的历史地标与文化象征。

张家界

- ◆ **张家界国家森林公园** 位于中国湖南省,是中国第一个国家森林公园,因独特的砂岩峰林地貌而闻名。公园内拥有奇特的石柱、深邃的峡谷、茂密的森林以及丰富的动植物资源。其中,著名景点包括袁家界、天子山和金鞭溪。
- ◆ 袁家界风景区 好莱坞电影大片《阿凡达》取景地,便可欣赏到《阿凡达》 电影中多次出现的弧形桥原型—天下第一桥,还有与《阿凡达》海报主山头 相差无几的张家界"南天一柱"以及哈利路亚山实景地、金鞭溪水绕四门景 点等等。
- ◆ 天门山国家森林公园 被誉为空中原始花园。乘坐世界上最长的缆车往返游览天门山,体验天门山玻璃栈道。

$\star\star\star\star\star\star\star^{z_z^Z} \qquad \star\star\star\star\star$

酒店住宿(7晚)

- ✓贵阳智选假日酒店或同级
- x 1晚
- ✓独山豪利维拉酒店或同级
- x1晚 x1晚
- ✓凤凰古城凤栖文豪国际酒店或同级
- x1晚
- ✓ 张家界华美达酒店或同级✓ 芙蓉镇花开丽景酒店或同级
- x1晚 x1晚
- ✓ 艺家镇远度假酒店或同级✓ 镇宁凌悦大酒店或同级
- x1晚

推荐自费:天门狐仙歌舞秀(如遇天气问题关闭将换成魅力湘西歌舞秀)[人民币 400/人]

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

JOHOR BAHRU A GUIYANG (MOB/D)

☑ Check in hotel after dinner.

GUIYANG 🗐 (est. 3.5HRS) LIBO 🗐 (est.2HRS) DUYUN

☑ Xiaoqikong Scenic Area (Include Buggy Ride)

DUYUN (est.4HRS) **PHOENIX**

☑ Duyun Studio City

☑ Phoenix Ancient Town *Enjoy Night View Phoenix Ancient Town *Hongqiao *Shiban Street Hanging Houses *Tuojiang Boat Tour

PHOENIX (est.4HRS) ZHANGJIAJIE (B/L/D)

- ☑ Zhangjiajie National Forest Park
- ☑ Yuanjiajie Scenic Area (Include Elevator Upway) *Mihun Platform *Tianxia First Bridge
- ☑ Tianzishan Nature Reserve (Descend by Tianzishan Cableway)

ZHANGJIAJIE (est. 1.5HRS) **FURONG TOWN** (B/L/D)

> ☑ Tianmen Mountain National Forest Park (Include Cable Car + Eco Bus + Escalator+Shoes Cover)

(Included Buggy Ride / Boat Tour)

FURONG TOWN (est. 4HRS) **ZHENYUAN**

☑ Morong Miao Village

☑ Zhenyuan Ancient Town (Include Buggy Ride)

(B/L/D)

ZHENYUAN (est. 5HRS) ANSHUN (B/L/D)

> ☑ Huangguoshu Scenic Area (Include Buggy Ride + Escalator) *Huangguoshu Waterfall

ANSHUN 🗐 (est. 2HRS) GUIYANG **₮ JOHOR BAHRU** (B/L/MOB)

- ☑ Jiaxiu Tower
- ☑ Qingyun Market

√ 7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★Qian Cuisine ★Yaoshan Chicken Cuisine
- ★Dushan Cuisine ★Miao Cuisine
- ★Tuiia Cuisine
- ★Mountain Delicacy & Mushroom Cuisine
- ★Highland & Flowing Water Cuisine
- ★Waterfall Fish Cuisine
- ★Steamed Chicken with Meat Patty Cuisine

TOURIST ATTRACTIONS:

ANSHUN

Huangguoshu Waterfall - One of China's largest and most iconic waterfalls, standing 77.8 meters high and 101 meters wide. Known as the "No.1 Waterfall in China," it is famed for its powerful flow and majestic beauty. As the centerpiece of the Huangguoshu Waterfall Cluster, it is surrounded by attractions such as Tianxing Bridge, Water-Curtain Cave, and Doupotang. Visitors can admire the waterfall from multiple viewing platforms and even walk behind it through the Water-Curtain Cave-an awe-inspiring experience surrounded by roaring water.

Xiaoqikong Scenic Area - Named after a Qing Dynasty stone bridge, this UNESCO World Heritage Site is one of Guizhou's most iconic karst landscapes. It features cascading waterfalls, emerald lakes like Yuanyang Lake, lush forests, and dramatic limestone formations—earning it the reputation of a "hidden paradise in the mountains."

GUIYANG

Jiaxiu Tower - Jiaxiu Tower was built during the Ming Dynasty, sits on a giant rock in the Nanming River in Guiyang. Named for the phrase "First in literary excellence, graced by scenic beauty," the three-story tower features elegant, curved eaves and is linked to the shore by Fuyu Bridge. Reflected in the river, it stands as a symbol of Guiyang's history and culture.

ZHANGJIAJIE

- Zhangjiajie National Forest Park Located in Hunan Province, China, is the country's first national forest park and is famous for its unique sandstone peak forest landscape. Notable attractions include Yuanjiajie, Tianzi Mountain, and Golden Whip Stream.
- Yuanjiajie Scenic Area The filming location of the Hollywood blockbuster Avatar offers a chance to admire the real-life inspiration for the iconic floating landscapes seen in the movie. Visitors can marvel at the "Tianxia First Bridge," the prototype of the arch-shaped bridge that appears multiple times in Avatar, as well as Zhangjiajie's "Nan Tian Yi Zhu," which closely resembles the main mountain featured on the film's poster. Additionally, the area includes the actual site of Hallelujah Mountain, the scenic Jinbian Stream, and the picturesque Water Surrounding Four Gates.
- Tianmen Mountain National Forest Park Known as the 'Sky Garden.' Take the world's longest cable car to tour Tianmen Mountain and experience the Tianmen Mountain Glass Walkway.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- √ Guiyang Holiday Inn Express Hotel or Similar Class
- ✓ Dushan Holiday Villa Resort & Suites or Similar Class
- ✓ Phoenix Town Fengxiwenhao International Hotel or Similar Class ✓ Zhangjiajie Ramada by Wyndham Hotel or Similar Class
- √ Furong Town Blossomy & Pictyresque Hotel or Similar Class
- Art Zhenyuan Vacation Hotel or Similar Class
- √ Zhenning Lingyue Grand Hotel or Similar Class

- x 1 Night
- x 1 Night
- x 1 Night x 1 Night
- x 1 Night
- x 1 Night
- x 1 Night

OPTIONAL TOURS: TIANMEN FOX FAIRY MUSICAL SHOW (IF CLOSE DUE TO WEATHER CONDITIONS, WILL BE REPLACED WITH XIANGXI CULTURAL & DANCE SHOW) [RMB 400/PAX]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

General Information

・贵州 GUIZHOU・



货币 Currency	中国元 – CNY 人民币 – RMB Chinese Yuan – CNY Renminbi – RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage	电压 - 220伏特 Voltage - almost always 220 V	插座 Power Socket	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B – 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	中国 – 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
Weather	Spring 春季 Summer ⅓ 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 5°C ~ 11°C 16°C ~ 24°	9. S	utumn 秋季 □ Winter 冬季 月 – 11月
Aircraft Type	B737		
出发日期: Departure Da 团费: Tour Fare: 小费: Tipping: 签证: Visa:	ate:	航班行程: Flight: 机场税及燃油附加 Airport Tax & Fuel 旅行社代收费: Agent Collection 旅行保险: Travel Insurance: 总数: TOTAL:	Surcharge:
	GD Partner:		



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441